
Miestna organizácia Slov. Rybárskeho zväzu, 

Obrancov mieru 1781/1 Dolný Kubín 
 

Zápisnica z Členskej schôdze MO SRZ Dolný Kubín konanej 

dňa 23.03.2024. 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny uloženej pri origináli tejto zápisnice 

 

PROGRAM: 

1.Otvorenie 

2.Voľba pracovného predsedníctva, mandátovej a návrhovej komisie 

3.Kontrola plnenia uznesení prijatých na ČS 2023 

4. Súhrnná správa o činnosti MO SRZ za rok 2023  a disciplinárnej komisie 

5. Správa hospodára organizácie v roku 2023 a návrh rozpočtu na rok 2024 

6. Správa kontrolnej komisie 

7. Plán hlavných úloh na rok 2024 

8. Správa mandátovej komisie 

9. Diskusia 

10. Návrh a schválenie súhrnného uznesenia z ČS 

11. Záver 

 

BOD 1. Otvorenie 
Priebeh zasadnutia : Zasadnutie otvoril z poverenia výboru MO tajomník MO SRZ        

p.Andrej Benka, ktorý privítal prítomných členov MO. Konštatoval, že podľa prezenčnej 

listiny nie je prítomná nadpolovičná väčšina členov. 

V zmysle ustanovenia § 14 ods. 6 Stanov SRZ hovorí, že ČS je uznášaniaschopná vtedy, ak je 

v čase zvolania ČS prítomná nadpolovičná väčšina členov. Ak nie je prítomná nadpolovičná 

väčšina členov, môže výbor otvoriť rokovanie ČS bez ohľadu na počet prítomných členov, 

pričom prítomní členovia rozhodnú verejným hlasovaním o tom, či sa členská schôdza konať 

bude. Pre rozhodnutie o konaní schôdze a jej právoplatnosti je potrebný súhlas nadpolovičnej 

väčšiny prítomných členov. Na platnosť prijatých uznesení ČS je potom potrebná 

nadpolovičná väčšina hlasov prítomných členov v čase hlasovania, pokiaľ v Stanovách SRZ 

nie je uvedené inak. 

 

Na základe informácií Mandátovej komisie, ktorá konštatovala, že nie je prítomná 

nadpolovičná väčšina členov MO SRZ, predsedajúci navrhol pokračovať v konaní Členskej 

schôdze. 

 

Predsedajúci požiadal skrutátorov o sčítanie členov prítomných v sále pre potrebu stanovenia 

kvóra pred nasledujúcim hlasovaním o pokračovaní Členskej schôdze. 

 

Kvórum pre hlasovanie č. 1 je 152 hlasov 

 

V zmysle §14 ods.6 Stanov SRZ musí byť rozhodnutie o konaní schôdze schváliť 

nadpolovičná väčšina počtu prítomných členov, predsedajúci predniesol návrh na uznesenie 

č.1. 

 



 

 

UZNESENIE č. 1 : 

prítomní členovia MO SRZ súhlasia, aby sa členská schôdza konala, a to aj napriek tomu, že 

nie je prítomná nadpolovičná väčšina všetkých členov 

Hlasovanie : 

 

ZA:   150          PROTI:    2          ZDRŽAL SA :  0    Schválené 

Uznesenie č. 1 bolo prijaté. Členská schôdza sa konať bude. 

 

UZNESENIE č. 2 : Členská schôdza schvaľuje program prednesený predsedajúcim. 

 

ZA:        152       PROTI:     0        ZDRŽAL SA :      0    Schválené 

 

Uznesenie č. 2 bolo prijaté : Členská schôdza schválila program Členskej schôdze 

 

BOD 2. Voľba pracovného predsedníctva, mandátovej a návrhovej komisie 

 
Do pracovného predsedníctva boli navrhnutí:  Andrej Benka, Mgr. Martin Bartoš, Tibor 

Ferjančík, Martin Hubinák, Mgr. Ivan Michalec, Mgr. Matúš Zavodný 

 

Do mandátovej komisie boli navrhnutí : Ing. Marek Mäsiar, Ing. Martin Okoličáni, Peter 

Žúbor- súčasne uvedení budú pracovať aj ako skrutátori pri jednotlivých hlasovaniach 

 

Do návrhovej komisie boli navrhnutí : Ing. Kamil Križo PhD., Mgr. Michal Babnič, 

Martin Onderek 

 

Hlasovanie : 

ZA:   152    PROTI:   0    ZDRŽAL SA:   0    Schválené 

 

UZNESENIE č. 3 Členská schôdza schválila pracovné predsedníctvo, ako aj členov 

jednotlivých komisií. 

 

BOD 3 .Kontrola plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcej VČS 
Správu o kontrole plnenia Uznesení prijatých ČS MO SRZ v roku 2023 predniesol člen 

výboru MO Mgr. Martin Bartoš. 

Hlasovanie : 

 
ZA:   151    PROTI:   1    ZDRŽAL SA :   0     Schválené 

 

UZNESENIE č. 4 Členská schôdza schvaľuje Správu o kontrole plnenia uznesení 

prijatých na predchádzajúcej ČS. 

 

BOD 4. Súhrnná správa o činnosti MO SRZ za rok 2023 a disciplinárnej 

komisie.  
Súhrnnú správu o činnosti MO a DK MO SRZ v roku 2023 predniesol člen výboru MO Mgr. 

Martin Bartoš 

 



Hlasovanie : 

 
ZA:   152    PROTI:   0    ZDRŽAL SA:   0    Schválené 

 

 

UZNESENIE č.5 Členská schôdza schvaľuje Súhrnnú správu o činnosti MO a DK 

MO SRZ v roku 2023 

 

 

BOD 5. Správa hospodára organizácie v roku 2023, plán rozpočtu na rok 2024 
Súhrnnú správu o hospodárení organizácie v roku 2023 predniesol hospodár p. Tibor 

Ferjančík, návrh na rozpočet je uvedený v spravodaji MO SRZ Dolný Kubín ČS bola 

informovaná. 

 

Hlasovanie : 

ZA:    152    PROTI:   0    ZDRŽAL SA :   0    Schválené 

 

UZNESENIE č. 6 Členská schôdza schvaľuje Správu hospodára za rok 2023 a návrh 

rozpočtu na rok 2024 

 

 

BOD 6. Správa kontrolnej komisie 

Správu kontrolnej komisie predniesol predseda KK Mgr. Michal Babnič. Na záver 

správy predniesol odstúpenie z funkcie z dôvodu pracovnej náplne v novom 

zamestnaní a zároveň predniesol návrh na vymenovanie nového člena a zároveň 

predsedu KK p. Ing. Martina Lakoštíka. 

 

Hlasovanie : 

 
ZA:    152   PROTI:   0    ZDRŽAL SA :   0    Schválené 

 

UZNESENIE č. 7 Členská schôdza schvaľuje správu kontrolnej komisie 

a vymenovanie nového člena KK p. Ing. Martina Lakoštíka. 

 

BOD 7. Plán hlavných úloh na rok 2024 

Plán hlavných úloh predniesol člen výboru Mgr. Martin Bartoš 

 

Hlasovanie : 

 
ZA:    151   PROTI:   0    ZDRŽAL SA :   1    Schválené 

 

UZNESENIE č. 7 Členská schôdza schvaľuje plán hlavných úloh pre rok 2024 

 

 

 

BOD 8. Správa mandátovej komisie 



Správu mandátovej komisie predložil predseda mandát. komisie p. Ing. Marek 

Mäsiar 

– počet členov: 758 

– prítomných na ČS: 163 / 21,5 %/ 

– ospravedlnených : 3 

 

ČS je v súlade s Uznesením č. 1 v zmysle ustanovenia § 14 ods. 6 Stanov SRZ 

Uznášania schopná. 

 

Hlasovanie : 

 

ZA:   152    PROTI:   0    ZDRŽAL SA :   0    Schválené 

 

BOD 9. Diskusia 

V diskusii vystúpili členovia a hostia : 

 
1. Podredseda a hospodár odovzdali vyznamenania týmto členom : 

Bronzový odznak a diplom : Mgr. Martin Bartoš, Martin Florek, Ján Táborecký, OR PZ 

Dolný Kubín 

Súčasne odovzdali vecné dary jubilantom v Zmysle smernice MO. 

 

2. Tajomník MO Andrej Benka: Predniesol schôdzi pozemkovú situáciu pod 

revírmi MO, situáciu ohľadom Slovenského pozemkového fondu. Zdôvodnil 

zvýšenie podporného fondu pre rok 2024. Poďakoval všetkým členom za účasť 

a spoluprácu za rok 2023. Predniesol návrh aby sa vydalo povolenie na rybolov 

členom, ktorý neodovzdali záznam o úlovkoch do 15.1. za predchádzajúci 

kalendárny rok za podmienky dobrovoľného príspevku na zarybnenie vo výške 

20€. 

3. MO SRZ Trstená p. Ivan Michalec: Informoval ČS o hospodárení MO SRZ 

Trstená a o dianí na Rade SRZ.  

4. MO SRZ Námestovo p. Mgr. Matúš Závodný:  Informoval ČS o hospodárení 

MO SRZ Námestovo. 

5. Hospodár MO Tibor Ferjančík: Predniesol ČS najčastejšie disciplinárne 

priestupky. Oboznámil členov o fungovaní MO, poďakoval všetkým členom za 

pomoc počas roka 

6. P. Kabáč: pripomienkoval vysoký stav vodnej hladiny počas zimného obdobia, 

taktiež pripomienkoval a požiadal o rekonštrukciu ciest, ktoré sa pravidelne 

zosúvajú. 

7. P. Lučivňák: oboznámil výbor o zlom prístupe k zdrži vody na revíry OR 

Istebné CHaP, ktorú zapríčinilo vyhliadkové mólo postavené priamo na zdrži. 

Požiadal výbor o konzultáciu s vlastníkom móla a vyriešenie situácie 

s prístupom k zdrži. 

8. P. Prílepok: oboznámil ČS kto je vlastník vyhliadkového móla. Odpovedal p. 

Lučivňákovi, že komunikoval s výborom ohľadom prístupu k zdrži na revíry 

OR Istebné CHaP. Zdrž je 100% priepustná. Dohodol sa s členmi výboru 

o doriešení prístupu k zdrži. 



9. P. Migo:  žiadal o lepšiu informovanosť členov, najmä v prípade výšky 

podporného fondu 30€. Informoval o častom prejazde nákladných áut k revíru 

Štrkovisko Párnica. Dal návrh aby sa výbor skontaktoval s majiteľmi pozemkov 

kde nákladné autá chodia so žiadosťou na kompenzáciu.  

10. P. Žáček: Opýtal sa výboru ako bude možné vyberať dobrovoľný príspevok na 

zarybnenie za neodovdzané povolenie. Odpovedal p. Ferjančík: Dobrovoľný 

príspevok na zarybnenie vo výške 20€ bude vyberať disciplinárna komisia, 

ktorá prejedná problém a uloží povinnosť úhrady členovi, ktorý žiadal 

o dodatočné vydanie povolenia na nadchádzajúci rok.  

11. P. Vajdulák: Dal návrh na zverejnenie rozdelenia poplatok, ktoré vybrala MO 

z predaja povolení na konkrétne čísla napr.: členský príspevok, podporný fond, 

neodpracované brigády... Dal návrh na rozdelenie podporného fondu na 2€ 

a vytvorenie mimoriadneho príspevku vo výške, ktorú stanoví výbor v daný 

kalendárny rok. 

12. P. Sabo: Pripomienkoval výšku podporného fondu a zlú informovanosť členov 

ohľadom tohto poplatku. Požiadal výbor aby do budúcna lepšie informoval 

s odôvodnením zvýšenie poplatkov. Taktiež kritizoval výbor ohľadom zrušenia 

podpory pre športovcom pre rok 2024. 

13. P. Dubovec: Pripomenul nezverejnenie mapy pozemkov do ČS, 

pripomienkoval zlú informovanosť členov ohľadom čerpania financií podporil 

návrh p. Vajduláka. Pripomienkoval zaplavovanie cesty a predniesol návrh na 

zlepšenie, pripomienkoval zdvihnúť prístupovú cestu aby nedochádzalo 

k zaplavovaniu prístupových ciest. 

14. P. Chodák: predniesol návrh na zahájenie revíru po pretekoch a nasadení 

pstruha dúhového na revíry štrkovisko Párnica. Dal návrh na zarybnenie 

ostatnými druhmi rýb v revíroch štrkovisko Párnica a odstavené rameno 

Istebné. Požiadal hospodára o podporu pri nerese ostatných druhov rýb ako 

belica európska a pod.  

15. P. Hakl: pripomienkoval zrušenie smernice na odmeňovanie športovcov aby 

sme podporili aspoň deti a mládež MO. 

16. P. Chodák: Dal návrh na vypracovanie plánu na rekonštrukciu cesty na našich 

revíroch.  

17. P. Zvara: Dal návrh na revitalizovanie prítokov do revíru CHaP OR. Istebné, 

odpovedal p. Sabovi ohľadom zrušenia podpory športovcov či je správne aby 

35 ľudí vyžrali rozpočet 12 000€. 

18. P. Kurnota: dal pripomienku k detským pretekom aby bolo aspoň do konca 

dňa zahájený revír aby deti nevideli krviprelievanie po preteku počas ktorého si 

deti nemohli privlastniť rybu. 

19. P. Tománek: pripomienkoval zlú informovanosť členom ohľadom konania 

členskej schôdze. 

20. P. Prílepok: Vyjadril nesúhlas s návrhom p. Chodáka ohľadom hájenia pstruha 

dúhového na revíry Štrkovisko Párnica. 

 

 

Po vyčerpaní diskutujúcich predsedajúci navrhol hlasovať o ukončení diskusie 

Hlasovanie : kvórum: 94 členov prítomných v sále. 



ZA:   94    PROTI:   0    ZDRŽAL SA :   0    Schválené 

 

Po ukončení diskusie predsedajúci pracovného predsedníctva p. Andrej Benka 

vyzval predsedu návrhovej komisie p. Ing. Kamila Križa PhD. aby predniesol 

návrhy vyplývajúce z diskusie a následne na to sa o nich hlasovalo. 

 

1. Návrh na vymenovanie nového člena a zároveň predsedu kontrolnej komisie p. Ing. 

Martina Lakoštíka. 

 

Hlasovanie : kvórum: 94 členov prítomných v sále. 

 

ZA:   90   PROTI:   0    ZDRŽAL SA :   4    Schválené 

 

2. Umožnenie predaja povolenia na rybolov aj tým členom, ktorý odovzdali vyplnený 

záznam o úlovkoch po zákonom stanovenom termíne 15.1. s podmienkou, že 

takýto člen prispeje dobrovoľným príspevkom na zarybnenie vo výške 20€. 

 

   ZA:   82   PROTI:   5    ZDRŽAL SA :   7    Schválené 

 

3. Zverejnenie dôležitých informácií pre členov, napríklad aktuálny stav majetku 

organizácie, hospodárenie, teda príjmy a výdaje organizácie, počet odpracovaných 

brigádnických hodín atď, a to pridaním na internetovú stránku organizácie, rovnako ako 

do budúcoročného spravodaju.  

 

      ZA:   93   PROTI:   0   ZDRŽAL SA :   1    Schválené 

 

4. Zverejniť informácie ohľadom podporného fondu a tieto uverejniť na stránke 

organizácie. Zároveň zmeniť názov podporný fond na mimoriadny príspevok. 

 

      ZA:   93   PROTI:   0  ZDRŽAL SA :   1    Schválené 

 

5. Zverejniť všetky dostupné dokumenty ohľadom kúpy pozemkov, či už kúpno-

predajné zmluvy, mapy, listy vlastníctva, zoznam parciel atď. 

 

     ZA:   92     PROTI:   1     ZDRŽAL SA :   1   Schválené 

 

6. Okrem hospodársky významných rýb sa venovať aj klesajúcej populácii 

sprievodnej ryby, či už vytvorením miest na neres alebo zarybnením kaprových 

revírov týmito druhmi.  

 

     ZA:   94     PROTI:   0     ZDRŽAL SA :   0   Schválené 

 

7. Po vysadení pstruha dúhového zahájiť revír na lov vysadených druhov po dobu 1 

týždňa po skončení pretekov. 

 

ZA: 4    PROTI: 58      ZDRŽAL SA: 32        Neschválené 

 



 

UZNESENIE č. 8 Členská schôdza schvaľuje ukončenie diskusie 

 

BOD 10. Návrh a schválenie súhrnného uznesenia z ČS 
Predseda návrhovej komisie p. Ing. Kamil Križo PhD.  predniesol návrh na Uznesenie z ČS 

MO SRZ D.Kubín , kde zosumarizoval jednotlivé prijaté uznesenia a súčasne uviedol návrh 

na uznesenie ČS 2024. 

Členská schôdza schvaľuje Súhrnné uznesenie ČS v jednotlivých uzneseniach: 

1. Správu mandátovej komisie o uznášaniaschopnosti ČS 

2. Program členskej schôdze 

3. Pracovné predsedníctvo a členov jednotlivých komisií 

4. Správu o kontrole plnenia uznesení prijatých na predchádzajúcej ČS 

5. Súhrnnú správu o činnosti MO a DK MO SRZ v roku 2023 

6. Správu o hospodárení za rok 2023 a návrh rozpočtu na rok 2024 

7. Plán hlavných úloh MO SRZ na rok 2024 

8. Správu mandátovej komisie 

9. Ukončenie diskusie 

10.  Vymenovanie p. Ing. Martina Lakoštíka za člena a zároveň predsedu kontrolnej komisie. 

11.  Umožnenie predaja povolení  na rybolov aj tým členom, ktorý odovzdali vyplnený 

záznam po zákonom stanovenom termíne 15.1. s podmienkou, že takýto člen prispeje 

dobrovoľným príspevkom 20 eur na zarybnenie. 

12. Zverejnenie dôležitých informácií pre členov, napríklad aktuálny stav majetku 

organizácie, hospodárenie, teda príjmy a výdaje organizácie, počet odpracovaných 

brigádnických hodín atď, a to pridaním na internetovú stránku organizácie, rovnako ako do 

budúcoročného spravodaja 

13. Zverejniť informácie ohľadom podporného fondu a tieto uverejniť na stránke organizácie. 

Zároveň zmeniť názov podoporný fond na mimoriadny príspevok. 

14. Zverejniť všetky dostupné dokumenty ohľadom kúpy pozemkov, či už kúpno-predajné 

zmluvy, mapy, listy vlastníctva, zoznam parciel atď. 

15. Okrem hospodársky významných rýb sa venovať aj klesajúcej populácií sprievodnej ryby, 

či už vytvorením miest na neres, alebo zarybnením kaprových revírov týmito druhmi. 

 

Členská schôdza ukladá výboru : 

1. Prerokovať a prejednať jednotlivé diskusné príspevky a návrhy členov, ktoré 

vyplynuli z diskusie a na ktoré nebolo zodpovedané, resp. nebolo hlasované. 



 

 


